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Betreft

Zienswijze inbesteden doelgroepenvervoer

Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Blaricum heeft de gemeenteraad betrokken bij 
het regionale proces van inbesteden van het doelgroepenvervoer. Aan de raad is gevraagd om het 
Regiobestuur van advies te voorzien ten aanzien van de voorwaarden waaronder inbesteden van het 
doelgroepenvervoer plaats kan vinden.

De afgelopen maanden is de gemeenteraad van Blaricum door de Regio door middel van de informatiebrieven 
in april en juni en een presentatie al betrokken bij dit onderwerp. De raad heeft kennisgenomen van het 
haalbaarheidsonderzoek dat is uitgevoerd. Door de Regio is aangegeven dat de gevolgen van een gezamenlijke 
gemeentelijke dienst nog concreet moeten worden gemaakt. Het daadwerkelijk implementeren van een nu 
nog commerciële vervoersdienst in een overheidsdienst vraagt een uitgebreid implementatieplan. 

Tijdens de RTG van 10 september heeft de gemeenteraad gesproken over inbesteden doelgroepenvervoer en 
dient hiervoor onderstaande zienswijze in.

De Regio wordt gevraagd een implementatieplan op te stellen waarin alle inhoudelijke, juridische, personele 
en financiële details verder uitgewerkt worden. Daarnaast dienen alle financiële en operationele risico’s te 
worden opgenomen. 

Een eigen dienst inrichten brengt de nodige risico’s met zich mee. Wij willen deze risico’s in beeld gebracht 
hebben, wij willen deze risico’s financieel gewaardeerd zien en het moet duidelijk worden welke maatregelen 
ingezet worden om de risico’s te ondervangen. Denk hierbij ook aan risico’s die verbonden zijn aan het in 
dienst hebben van eigen personeel, maar ook het effect van de vervoersdienst op de andere (ondersteunende) 
diensten van de Regio zoals HRM, ICT, etcetera.
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Meer specifiek vinden wij dat duidelijk moet worden welke onderdelen al dan niet in eigen beheer worden 
genomen en welke keuzes daarin zijn te maken. Wij denken daarbij aan planning, chauffeurs en wagenpark. De 
financiële consequenties van de keuzes dienen ook in beeld gebracht te zijn en zouden daarmee integraal 
onderdeel moeten uitmaken van het implementatieplan.

Ten aanzien van het kwaliteitsvraagstuk moet het helder worden welke onderdelen de Regio beter kan 
uitvoeren dan de huidige taxibedrijven en hoe we dat dan gaan realiseren.  Denk hierbij aan contacten met 
inwoners, planning, aansturing.

Wij hechten ook aan onafhankelijk onderzoek en zien daarin graag ook de ervaringen meegenomen van 
andere gemeenten of regio’s die (delen van) het vervoer hebben inbesteed. 

Met vriendelijke groet,
Namens de gemeenteraad Blaricum,

R.E. de Vries mw. J.N. de Zwart-Bloch
Griffier Voorzitter


